

2017 Yılında Asgari Geçim İndirimi (AGİ) Ne Kadar Olur?

1 Ocak 2017 tarihinden itibaren uygulanacak brüt asgari ücret miktarının Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından Aralık ayı içinde belirlenmesiyle, 2017 yılında geçerli olacak asgari geçim indirimi tutarları da belli olacak. - 28.11.2016

2017 YILINDA ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ (AGİ) NE KADAR OLUR?

1 Ocak 2017 tarihinden itibaren uygulanacak brüt asgari ücret miktarının Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından Aralık ayı içinde belirlenmesiyle, 2017 yılında geçerli olacak asgari geçim indirimi tutarları da belli olacak.

Kamu görevlilerinin aylık ücretlerine 2017 yılının ilk altı ayı için %3, ikinci altı ayı için %4 oranında zam yapılacağı ve ilgili dönemlere ilişkin enflasyon farklarının yansıtılacağı hususu 2015 yılında imzalanan Toplu Sözleşmede kararlaştırılmıştı. Asgari ücrete 2017 yılı için ne kadar artış yapılacağı ise önümüzdeki günlerde belli olacak.

Asgari ücret zammı memur maaşlarını da artıracak

Asgari geçim indirimi tutarlarının belirlenmesinde esas alınması nedeniyle, asgari ücrete yapılan zam Devlet memurlarının eline geçen net maaş miktarlarını da artırıyor.

Kamu çalışanlarının aylık maaşları hesaplanırken, brüt ücretlerinden kesilecek gelir vergisi miktarı belirlendikten sonra, eş ve çocuk durumlarına göre haklarında geçerli olan asgari geçim indirimi tutarları, ücretlerinden kesilecek olan gelir vergisi miktarından indirilmektedir. Bu durum, ilgili personelin aylık net maaşının asgari geçim indirimi miktarı kadar artması anlamına geliyor.

Bir takvim yılı süresince geçerli olacak “asgari geçim indirimi tutarları”, ilgili takvim yılı başında geçerli olan brüt asgari ücret miktarına göre belirlendiğinden, asgari ücretin yıl içindeki artışları AGİ tutarlarını etkilemiyor.

Bu nedenle, 1 Ocak 2017 tarihi itibariyle geçerli olacak asgari ücret miktarına göre 2017 yılı asgari geçim indirimi tutarları da belirlenmiş olacak.

Asgari ücret ne kadar olacak?

Asgari ücretin 1 Ocak 2017 tarihinden itibaren ne kadar olacağı henüz belirlenmedi.

Ancak, geçmiş yıllarda asgari ücrete yapılan artışlara (2016 yılı için yapılan artış hariç), aynı dönemlerde kamu çalışanlarının maaşlarına yapılan artışlara ve enflasyon artış oranlarına memurunyeri.com olarak baktığımızda, 2017 yılı için asgari ücretin altışar aylık dönemler itibariyle belirleneceğini ve 1 Ocak 2017 tarihi itibariyle asgari ücrete %4-%6 aralığındaki bir oranda artış yapılacağını beklemekteyiz.

2017 yılında AGİ (asgari geçim indirimi) ne kadar olur?

Yılbaşından geçerli olarak brüt asgari ücretin %5 oranında artacağını varsaymak suretiyle, 2017 yılına ilişkin asgari geçim indirimi tutarları hesaplandığında aşağıdaki tutarlara ulaşılmaktadır.

(Asgari ücret artışının %5 dışındaki bir oranda olması halinde, tabloda belirtilen AGİ tutarları da değişecektir.)

Eş ve Çocuk Durumu	Asgari Geçim İndirimi		
	2016	2017 (tahmini)	Artış Miktarı
Bekar-çocuk yok	123,53 TL	129,70 TL	6,17 TL
Bekar-1 çocuk	142,05 TL	149,16 TL	7,11 TL
Bekar-2 çocuk	160,58 TL	168,61 TL	8,03 TL

Bekar-3 çocuk	185,29 TL	194,55 TL	9,26 TL
Bekar-4 çocuk	197,64 TL	207,52 TL	9,88 TL
Bekar-5 çocuk	209,99 TL	220,49 TL	10,50 TL
Evli, eşi çalışıyor-çocuk yok	123,53 TL	129,70 TL	6,17 TL
Evli, eşi çalışıyor-1 çocuk	142,05 TL	149,16 TL	7,11 TL
Evli, eşi çalışıyor-2 çocuk	160,58 TL	168,61 TL	8,03 TL
Evli, eşi çalışıyor-3 çocuk	185,29 TL	194,55 TL	9,26 TL
Evli, eşi çalışıyor-4 çocuk	197,64 TL	207,52 TL	9,88 TL
Evli, eşi çalışıyor-5 çocuk	209,99 TL	220,49 TL	10,50 TL
Evli, eşi çalışmıyor-çocuk yok	148,23 TL	155,64 TL	7,41 TL
Evli, eşi çalışmıyor-1 çocuk	166,76 TL	175,10 TL	8,34 TL
Evli, eşi çalışmıyor-2 çocuk	185,29 TL	194,55 TL	9,26 TL
Evli, eşi çalışmıyor-3 çocuk	209,99 TL	220,49 TL	10,50 TL
Evli, eşi çalışmıyor-4 çocuk	209,99 TL	220,49 TL	10,50 TL
Evli, eşi çalışmıyor-5 çocuk	209,99 TL	220,49 TL	10,50 TL

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvari Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA